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Szanowny Pan Jarosław Zięba 
Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 
za pośrednictwem Biura Rady Miasta 
 

 
Dotyczy: inwestycji GLP przy ulicy Kozielskiej 
 
 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z informacją medialną opublikowaną na stronie Miasta Gliwice w dniu 03.10.2024 r., 

dotyczącą nowej inwestycji firmy GLP przy ulicy Kozielskiej, a mianowicie budowy kompleksu 

magazynowo-produkcyjnego w rejonie działki numer 391/2 obręb Kozłówka, zwracam się z uprzejmą 

prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Kiedy i w jakim trybie doszło do zbycia działek pod przedmiotową inwestycję na rzecz 

inwestora? 

2. Czy została przeprowadzona analiza uciążliwości przedmiotowej inwestycji i jej wpływu na 

pobliskie zabudowania? Jeżeli tak, to jakie są jej wyniki? 

3. Czy została przeprowadzona analiza i prognoza natężenia ruchu drogowego 

generowanego przez tę inwestycję? Jeżeli tak, to jakie są jej wyniki? W jaki sposób 

planowana inwestycja przyczyni się do wzrostu natężenia ruchu drogowego w ciągu ulicy 

Kozielskiej? 

 

Nadmienię jedynie, że ulica Kozielska w całym swoim ciągu jest coraz mocniej obciążona ruchem 

osobowym jak i ciężarowym w związku z wieloma generatorami ruchu i obecnością Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej, a Mieszkańcy wyrażają swoje obawy co do bezpieczeństwa ruchu drogowego na tejże 

ulicy. Aktualnie nie istnieje żadna alternatywa ani obwodnica ulicy Kozielskiej, która mogłaby ją 

odciążyć. W związku z tym uprzejmie proszę o rozważenie możliwości utworzenia obwodnicy ulicy 

Kozielskiej, która pozwoliłaby przejąć część ruchu z tej drogi. 

 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 


